



Tina Sapiente – vocals
Frank Wiekenberg – guitar, vocals
Ralf Hausdörfer – bass
Thomas Eckel – drums
Albert Biel – percussion, vocals

Die Rockband aus dem Vorharz bekannt durch powergeladene Live Performance mit kernigen Bass- und Gitarrenrhythmen Seit nunmehr über zwei Jahrzehnten bieten sie einen professionellen Bühnenauftritt, unter anderem bei zahlreichen Bandfestivals, Open Air's, Contests oder Gigs für Radio FFN. Außerdem wurden im Lauf der Zeit 2 professionelle Musikvideos produziert. Ende 2016 erfolgte die Veröffentlichung des Weihnachtssongs „Now It's Christmas“ welcher in Zusammenarbeit mit einem Streich-Orchester, einem klassischen Gitarristen und einem 21 Köpfigen Kinderchor produziert wurde. Die Genre liegt seither bei ROCK im Mix von Coversongs welche durch Eigeninterpretation umgesetzt werden und Eigenkompositionen.

Coversongs: Peter Gabriel, Fleetwood Mac, Roxette, Melissa Etheridge, Alannah Miles, Evanescence, Nightwish, (...)

The rock band from the Harz foothills is known for its powerful live performances with powerful bass and guitar rhythms. They have been offering professional stage performances for over two decades, including at numerous band festivals, open air events, contests and gigs for Radio FFN. In addition, two professional music videos have been produced over time. At the end of 2016, the Christmas song "Now It's Christmas" was released, which was produced in collaboration with a string orchestra, a classical guitarist and a 21-person children's choir. Since then, the genre has been ROCK in a mix of cover songs that are implemented through their own interpretation and their own compositions.

Cover songs: Peter Gabriel, Fleetwood Mac, Roxette, Melissa Etheridge, Alannah Miles, Evanescence, Nightwish, (...)

Network

Linktree: <https://linktr.ee/onwire>

Instagram: <https://www.instagram.com/onwirerock/>

Facebook: <https://www.facebook.com/onwirerock>

Soundcloud: <https://soundcloud.com/on-wire>

Vimeo: <https://vimeo.com/highmountainfilm>

web: <https://www.on-wire.net>

mail: info@on-wire.net

tel: +4915156379178

Whatsapp: +491712857977



